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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
8. számú nyilvános ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. április 9-én  

    megtartott nyilvános üléséről. 
 
N a p i r e n d: 
 
1./ Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság a Salgótarjáni Katasztrófavédelmi  
     Kirendeltség 2014. évi tevékenységéről szóló tájékoztatója, valamint a Pásztói és  
     Salgótarjáni Hivatásos Tűzoltóparancsnokságok 2014. évi tevékenységéről szóló  
     beszámolója                       34/2015.(IV.9.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
       Meghívott: Angyal Tibor tű. alezredes kirendeltség vezető 
 
2./ Beszámoló a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi tevékenységéről 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        35/2015.(IV.9.) határozat 
       Meghívott: Polonkai Katalin igazgató 
 
3./ Javaslat a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi munkatervére 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        36/2015.(IV.9.) határozat 
       Meghívott: Polonkai Katalin igazgató 
 
4./ Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi feladat- és községi  
     rendezvénynaptárának megtárgyalása, elfogadása          37/2015.(IV.9.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
       Meghívott: Polonkai Katalin igazgató 
 
5./ Javaslat a Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi  
     Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó  
     ellátásokról szóló rendelete elfogadására            6/2015.(IV.10.) rendelet 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
6./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2015-2019. évi gazdasági programjának   
     elfogadására            38/2015.(IV.9.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
7./  Civil szervezetek 2014. évi támogatása elszámolásának megtárgyalása, elfogadása 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        39/2015.(IV.9.) határozat 
 
8./  Civil szervezetek 2015. évi támogatási kérelmének megtárgyalása, véleményezése 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        40/2015.(IV.9.) határozat 
 
9./  “Virágos Palotásért” virágosítási, parkosítási, környezetszépítési verseny meghirdetése 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        41/2015.(IV.9.) határozat 
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10./  Vanyarc Község Önkormányzatának a héhalmi székhelyű Háziorvosi Ügyeleti  
       Társulásból való kilépése          42/2015.(IV.9.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
11./ Javaslat a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás társulási   
       megállapodásának módosítására            43/2015.IV.9.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
12./ A Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztási ügye 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester        44/2015.(IV.9.) határozat 
 
13./ Egyebek: 
 a.) Palotás, Szabadság út 7. szám alatti ingatlan megvásárlása 
 b.) Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesülete elnöki tisztségéhez hozzájárulás 
                   45/2015.(IV.9.) határozat 
 c.) Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. tulajdonát képező hulladéktároló edények ügye
                             46/2015.(IV.9.) határozat 
 d.) Palotás, Kossuth út 44. számú, 37.hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan  

    bérbeadására irányuló kérelem megtárgyalása                       47/2015.(IV.9.) határozat 
            e.) Településrendezési terv elfogadásához főépítész megbízása     

     48/2015.(IV.9.) határozat 
f.) Palotási Gyermeklánc Óvoda főzőkonyhájának nyersanyag beszerzésének  
     felülvizsgálata               49/2015.(IV.9.) határozat 
g.) Meghiúsulási kötbér igény érvényesítéshez ügyvédi megbízás   

                   50/2015.(IV.9.) határozat 
 h.) Szociobusz beszerzésére pályázat  
 i.) Területi képviselet 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
8. számú nyílt ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. április 9-én  
               megtartott nyilvános üléséről. 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Almási Lajos, 
Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
 Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság részéről: Csépe Zsolt tü. alezredes 
 Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következő: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság a Salgótarjáni Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség 2014. évi tevékenységéről szóló tájékoztatója, valamint a Pásztói és Salgótarjáni 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokságok 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolója.  
2./ Beszámoló a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi tevékenységéről 
3./ Javaslat a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi munkatervére 
4./ Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi feladat- és községi 
rendezvénynaptárának megtárgyalása, elfogadása      
5./ Javaslat a Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi 
Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló rendelete elfogadására   
6./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2015-2019. évi gazdasági programjának  
elfogadására      
7./  Civil szervezetek 2014. évi támogatása elszámolásának megtárgyalása, elfogadása 
8./  Civil szervezetek 2015. évi támogatási kérelmének megtárgyalása, véleményezése 
9./  “Virágos Palotásért” virágosítási, parkosítási, környezetszépítési verseny meghirdetése 
10./  Vanyarc Község Önkormányzatának a héhalmi székhelyű Háziorvosi Ügyeleti 
Társulásból való kilépése   
11./ Javaslat a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás társulási  
megállapodásának módosítására     
12./ A Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztási ügye 
13./ Egyebek: 

a.) Palotás, Szabadság út 7. szám alatti ingatlan megvásárlása 
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b.) Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesülete elnöki tisztségéhez hozzájárulás       
c.) Kaposvári Városgazdálkodási  Zrt. tulajdonát képező hulladéktároló edények ügye 
d.) Palotás, Kossuth út 44. számú, 37.hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan  
     bérbeadására irányuló kérelem megtárgyalása 
e.) Településrendezési terv elfogadásához főépítész megbízása   
f.) Palotási Gyermeklánc Óvoda főzőkonyhájának nyersanyag beszerzésének  
     felülvizsgálata        
g.) Meghiúsulási kötbér igény érvényesítéshez ügyvédi megbízás         

 h.) Szociobusz beszerzésére pályázat, pályázatíró megbízása        
 i.) Területi képviselet 
 
I. NAPIREND: 
 

Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság a Salgótarjáni Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség 2014. évi tevékenységéről szóló tájékoztatója, valamint a Pásztói és 
Salgótarjáni Hivatásos Tűzoltóparancsnokságok 2014. évi tevékenységéről szóló 

beszámolója 
(tájékoztatók és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A tájékoztatókat a képviselők részére írásban megküldtük, 
amennyiben kérdés, észrevétel van a testület részéről, azt feltehetik Csépe Zsolt részére. 
Szerencsére a településen és a térségben sincs sok olyan esemény, ami gondot, problémát 
okozna. Nagyon jó a kapcsolatunk a Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatósággal. A 
helyi önkéntes tűzoltóság szervezése elindult, viszont megfelelő vezető hiányában még csak 
egyeztetések voltak. Önállóan valószínűleg nem tudják megalakítani a kezdeményezők, 
további egyeztetések szükségesek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
tájékoztatók elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

34/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Nógrád Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatósága Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2014. 
évi tevékenységéről szóló tájékoztatót, továbbá a Pásztói és a Salgótarjáni Hivatásos 
Tűzoltó-parancsnokságok 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolóit elfogadja. 

 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
II. NAPIREND: 
 

Beszámoló a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi tevékenységéről 
(beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 



 5 

Almási Lajos képviselő: A Szociális, Kulturális és Sport Bizottság a Művelődési Ház és 
Könyvtár tevékenységéről szóló beszámolót megtárgyalta, hozzászólás, észrevétel nem volt, 
nagyon jól elő van készítve az anyag. A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolta. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Nagyon jól látszik a 2014. évi beszámolóból a Művelődési 
Háznak a rengetek sokszínű és sokrétű tevékenysége, amit egész évben a településen végzett. 
Reméljük, majd pályázatok útján, a költségvetésből elvont összeg valamilyen módon 
kompenzálódik és az idei évben is sikerül ilyen sokrétű programot rendezni. 
 
Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója: Ilyen gazdag program biztosan nem lesz, mint 
2014-ben, ott volt egy 24 milliós pályázatnak a második fele, ami az első félévben valósult 
meg. Viszont nagyon jó kapcsolatunk van a Pásztói Művelődési Központtal és a Salgótarjáni 
Nemzeti Művelődési Intézet Megyei Irodájával is és ha ők pályáznak, akkor abba minket is 
bevonnak helyszínként. 
Próbálunk a nagyobb rendezvényekre koncentrálni a költségvetésből, azt is kisebb mértékben, 
ami pedig kisebb program, azt pedig helyi erőforrásokból megoldani. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Kívánom, hogy a jövőben az intézményekkel még 
szorosabbá válljon a kapcsolat, velük is lehetne sokszínűsíteni és bővíteni a programokat, az 
intézmények részt vehetnének egy-egy programban. 
 
Szabó Mihály polgármester: Azt javaslom, hogy segítsük elő az ilyen jellegű közösségi 
gondolkodást. Ha meglesznek a képviselői intézménylátogatások, utána tartsunk a képviselők 
és az intézményvezetők részvételével egy informális megbeszélést, egyeztetést, hogyan 
valósítsuk meg a 2015. évi programjainkat közösen. 
 
Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója: Nagyon örülök ennek a kezdeményezésnek, 
jónak tartom, de szeretném, ha együttműködési megállapodás formájában ezeket a dolgokat 
írásba foglalnánk, hogy a nevelési-, oktatási és közművelődési intézmények mit vállalnak és 
várhatnak el egymástól. 
 
Almási Lajos képviselő: A civil szervezetek egyeztetésekor a Vadásztársaság nem adta le 
program-tervezetét, ezt szeretnénk korrigálni, eddig nem nagyon vettünk részt rendezvényeken, 
de ahol tudtunk segítettünk. A jövőben szeretnénk többet segíteni, a Cserhátalja 
Folklórfesztiválra vállaljuk a főzést, étkeztetés megoldását. 
 
A képviselők részéről, további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

35/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Mihályfi Ernő Művelődési  
Ház és Könyvtár 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
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III. NAPIREND: 
 

Javaslat a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi munkatervére 
(munkaterv a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Almási Lajos képviselő: A Szociális, Kulturális és Sport Bizottság a Művelődési Ház és 
Könyvtár 2015. évi munkatervét is megtárgyalta, azt szintén elfogadásra javasolja. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A települési gyermekkórus nagyon jó ötlet, milyen 
korosztályból áll össze? 
 
Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója: Általános Iskolás gyermekekre gondoltunk 
Demján Mónika vezetésével május hónapban indulnának a próbák, az első bemutatkozást a 
Falunapra tervezzük. 
 
A képviselők részéről, további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

36/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mihályfi Ernő Művelődési 
Ház és Könyvtár 2015. évi munkatervét megtárgyalta és azt elfogadta. 

 
 
IV. NAPIREND: 
 

Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi feladat- és községi 
rendezvénynaptárának megtárgyalása, elfogadása 

(rendezvénynaptár a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Almási Lajos képviselő: A Szociális, Kulturális és Sport Bizottság által tett javaslatok 
bekerültek a feladat- és rendezvénynaptárba, a képviselők részére a kiegészített 
rendezvénynaptár kiküldésre került, a bizottság elfogadásra javasolja. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazáűsra bocsátja 
a rendezvénynaptár elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja és az alábbi határozatot hozza: 
 

37/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mihályfi Ernő Művelődési 
Ház és Könyvtár 2015. évi feladat- és községi rendezvénynaptárát megtárgyalta és azt 
elfogadta. 
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V. NAPIREND: 
 
Javaslat a Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi 

Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló rendelete elfogadására 

(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Jogszabályi kötelezettség a társulás székhely önkormányzatának, 
hogy a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokra vonatkozóan a társult önkormányzatokra is 
kiterjedő hatállyal meghozza ezt a rendeletét. Ellenőrzés kapcsán szembesültünk azzal, hogy e 
rendelettel nem rendelkezünk, a hiányt igyekszünk pótolni, a szociális igazgatásról és 
ellátásokról szóló törvényben meghatározottak szerinti rendelet megalkotásával, ugyanis a 
személyes gondoskodást nyújtó ellátás igénybevételének módjáról, az ellátás formáiról, illetve 
a térítési díjakra vonatkozóan kötelező e rendeletet megalkotni. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

6/2015. (IV.10.) önkormányzati rendelete 
 
a Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes 

gondoskodást nyújtó ellátásokról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
VI. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2015-2019. évi gazdasági programjának  
elfogadására 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A gazdasági programot a Pénzügyi-, Ügyrendi- és 
Településfejlesztési Bizottság előzetesen megtárgyalta. Felkérem Siposné Kiss Mónikát, a 
bizottság elnökét mondja el az ülésen elhangzott észrevételeket. Jegyző asszony a bizottsági 
ülésen elhangzott észrevételek átvezetését elkezdte, természetesen a teljesen átvezetett és 
elfogadott gazdasági programot meg fogjuk küldeni a képviselők részére. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Javasolta a bizottság, hogy a prioritásokhoz elsőként a 
Palotási-tó és annak fejlesztése kerüljön be. Az intézmények saját bevételei egyenletes 
emelkedést mutatnak, erre vonatkozóan tettünk egy javaslatot, hogy mindenképpen foglaljuk 
írásba, hogy az árubeszerzés lehetőleg helyi szinten kerüljön megoldásra, minél gazdaságosabb 
legyen, erre vonatkozóan mindenképpen szeretnénk határidőt meghatározni, kidolgozni az 
élelmezésvezető részére, hogy ez kötelező feladata legyen. 
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dr. Tóth Gabriella jegyző: Ez az élelmezésvezető munkaköri leírásában szerepeltethető. Az 
intézményeink saját bevételei rész vonatkozik a Művelődési Házra is, tehát itt most az óvoda 
élelmezését ebbe nem vonnám bele. Ezeket az élelmezésvezető munkaköri leírásába kell 
lefektetni, hogy pontosan mik a feladatai, amit el kell látnia és miért is tartozik fegyelmi 
felelősséggel. Ez az önkormányzat gazdasági programja, nem javasolnám, hogy az ilyen 
jellegű kérdések ebbe kerüljenek bele. 
Ebben a gazdasági programban fejlesztési elképzeléseket, célkitűzéseket lehet lefektetni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Egy-egy intézményre vonatkozóan a testület hozhat olyan 
döntést, hogy például a takarékos gazdálkodás biztosítása érdekében augusztus 31-ig az 
élelmezésvezető vagy az intézményvezető az intézményre vonatkozóan vizsgálja felül a 
beszállítókat, lehetőség szerint tegyen arról, hogy minél takarékosabban szerezzék be az árukat. 
Fő cél, hogy takarékos gazdálkodást folytassunk minden intézményben, viszont intézményekre 
vonatkozóan, ezt egyedi határozatban fogalmazhatja meg a testület. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A bizottság további javaslata volt még, hogy kerüljön 
pontosításra a művészeti oktatás biztosítása, illetve kerüljön ki a programból az óvodai angol 
nyelvi oktatás biztosítása, mivel ez a köznevelési törvénnyel ellentétes. 
A bizottság elfogadásra javasolja a gazdasági programot. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a gazdasági program elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a gazdasági programot és az alábbi határozatot hozza: 
 

 38/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
2015-2019. évekre szóló Gazdasági Programját jóváhagyja. 

 
 
VII. NAPIREND: 
 

Civil szervezetek 2014. évi támogatása elszámolásának megtárgyalása, elfogadása 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Szintén megtárgyalta a Pénzügyi-, Ügyrendi- és 
Településfejlesztési Bizottság a civil szervezetek 2014. évi támogatásának elszámolását. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A határozati javaslatot kiegészíteném azzal, hogy időközben a 
Karate Klub is benyújtotta elszámolását, számlákkal igazoltan, a támogatási szerződésben 
megjelölt célokra használták fel a kapott összeget.  Valamint a Vöröskereszt Nógrád Megyei 
Szervezet Palotás Ifjúsági Vöröskeresztjétől érkezett egy kérelem, hogy a Világnapi 
Rendezvényre szeretnék a támogatás egy részét felhasználni, ezért kérik a Képviselő-testületet, 
hogy engedélyezzék a tavalyi évről maradt 20.000.-Ft-ot e célra felhasználhassák, tekintettel 
arra, hogy az idei évben támogatási kérelmet nem kívánnak benyújtani, az elszámolást viszont 
csak a rendezvény után nyújtanák be. 
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Szabó Mihály polgármester: Bizottsági ülésen is elhangzott, hogy a támogatási szerződésben 
május 31. volt az elszámolási határidő, a jövőre vonatkozóan javaslat volt, hogy ezt december 
1-re módosítsuk, az adott évet terhelje a támogatás felhasználása és az elszámolás is történjen 
meg. 
 
dr. Tóth  Gabriella jegyző: Az adott naptári évre adott támogatást december 31-ig 
használhatja fel a civil szervezet, tehát, ha valaki egy olyan rendezvényre szeretné felhasználni, 
ami az ünnepekhez kapcsolódik, az nem tud december 1-ig elszámolni. Javasolnám, hogy 
január 31. legyen az elszámolás határideje. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

39/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. évben támogatott civil 
szervezetek elszámolásait a csatolt melléklet szerinti tartalommal elfogadja. 

 
 
VIII. NAPIREND: 
 

Civil szervezetek 2015. évi támogatási kérelmének megtárgyalása, véleményezése 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A Bizottság szintén megtárgyalta a támogatási kérelmeket, 
voltak viták, a bizottság tagjaival nem mindenben értettünk egyet. Abban a döntésben 
maradtunk, hogy a Palotási Kertbarát Egyesület 60.000.-Ft, a Karate Klub 150.000.-Ft, a 
Polgárőr Egyesület 250.000.-Ft, a Palotás Ifjúságáért Alapítvány 140.000.-Ft és a 
Sportegyesület pedig 900.000.-Ft támogatásban részesüljön.  
 
A testületi ülésre megérkezik Hasznosi Norbert, így a képviselők száma 7 főre módosul. 
 
Szabó Mihály polgármester: A Sportegyesület részére megállapított összegből 750.000.-Ft 
működési kiadás, 150.000.-Ft pedig egyéb költség. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A Sportegyesület részére nem sok ez a 900.000.-Ft 
támogatás, de ezért a jelenlegi teljesítményhez mégis soknak tartom. 
 
Szabó Mihály polgármester: A Sportegyesület kiadásai sajnos teljesítménytől függetlenek. 
Ugyanazt a tagdíjat, nevezési, versenyeztetési díjat kell minden csapatnak befizetni. Van a 
felnőtt csapat és az ifjúsági csapat, gyengébben szerepelnek, de viszont 90 gyermek sportol 
ebben az egyesületben. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A gyermekfoci valóban nagyon jól működik és működött 
ezelőtt is, de valahol egy nagy szakadás van, úgy látom ezek a gyermekek nem maradnak itt 
meg és nem viszik tovább, ezen el kellene gondolkodnia a sportvezetésnek.  
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Komáromi Tibor alpolgármester: Nem sok helyi játékos van a csapatban, nem az én 
kenyerem, hogy eldöntsem ennek mi az oka, de ezt meg kellene vizsgálni. Át kell gondolni ezt 
a szintet érdemes-e tovább így működtetni. Azt mondom kérjen valaki támogatást, de tegyen is 
le az asztalra valamit ezért. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A sportöltöző rezsiköltségét az önkormányzatnak egyébként is ki 
kellene fizetnie mivel az önkormányzati tulajdon. A támogatás jelentős része a közüzemi 
számlák fizetésére ment el. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Volt a bizottság részéről egy olyan felvetés, hogy a jövőben 
az Őszirózsa Nyugdíjas Klub ne a Művelődési Ház költségvetésében kapjon támogatást, 
valamilyen más megoldást kellene találni. 
 
Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója: Lehet, hogy az egy megoldás lehetne, hogy az 
önkormányzat létrehozna egy alapítványt és ezen keresztül megoldhatóvá válna az ő 
támogatásuk. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Ezt a 1,5 milliós keretösszeget ki határozta meg, előzőleg 
is ennyi volt? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Ezt az összeget a képviselő-testület határozta meg a költségvetés 
elfogadásakor, tavalyi évben 1,2 millió forint volt és ahhoz még a tavalyi évben Almási Lajos, 
Dúzsné Szita Mária és Medgyesi József Miklós képviselők, valamint Markolt Gergelyné 
alpolgármester is felajánlották tiszteletdíjukat.  
 
Almási Lajos képviselő: A keret bizottság általi felosztását jónak tartom, javaslom az 
elfogadást. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Én a Kertbarát Egyesület részére sokallom a 60.000.-Ft-ot, 
illetve a Sportegyesület részére is csak 800.000.-Ft támogatást javasolok. 
 
Szabó Mihály polgármester: A Palotás és Vidéke Sporthorgász Egyesület teremhasználatra 
nyújtott be kérelmet, melyet javaslok támogatni. A bizottság által javasolt felosztással aki 
egyetért, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 nem szavazattal elfogadja a polgármester által tett 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

40/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2015. évi 
költségvetésében elfogadott 1.500.000 Ft támogatási keretet a benyújtott kérelmek 
alapján az alábbiak szerint osztja fel: 

 
Palotási Kertbarát Egyesület        60.000.-Ft 
Pásztói Shotokan Karate Klub     150.000.-Ft 
Palotási Polgárőr Egyesület      250.000.-Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány     140.000.-Ft 
Palotási Sportegyesület       900.000.-.Ft 
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A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések 
megkötésére a 2011. évi CLXXV. törvény 75.§-a szerinti feltétel teljesítésének 
igazolására a támogatott szervezet 2014. évi beszámolója bírósági letétbe helyezéséről 
és a közzétételre történő megküldésről szóló igazolás (feladóvevény) bemutatását 
követő 15 napon belül. 

 
Határidő: támogatási szerződés megkötése 30 napon belül 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
IX. NAPIREND: 
 

“Virágos Palotásért” virágosítási, parkosítási, környezetszépítési verseny meghirdetése 
(felhívás-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Bizottsági ülésen az volt a javaslat, hogy ebben az évben a 
bíráló bizottság figyeljen oda, hogy próbálja meg csak azokat a lakóingatlanokat díjazni, ahol a 
lakókörnyezet előtti vagy melletti terület is rendben van, tehát nem az, ami a zárt kerítésen 
belül rendben van és szép. A bírálóbizottság tagjainak javasoljuk: Vinczéné Pálinkás Erikát, 
Majer Zsuzsannát, Dobrotáné Pete Mónikát, Mészáros Jánosnét és az előző évi első 
helyezettet. 
 
Szabó Mihály polgármester: Időközben egyeztettem Vinczéné Pálinkás Erikával, aki a 
felkérést nem fogadta el. Azért nem vállalja, mert túlságosan sok energiát, munkát fektetett 
bele, ennek ellenére a díjazottak részéről olyan volt a magatartás, hogy volt aki a díjat sem 
akarta átvenni. Erika már ezt jelezte korábban is, hogy emiatt nem szerencsés ez a kiírás, nem 
kívánja tovább folytatni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Ezen információk tudatában valóban nem lenne szerencsés a 
meghirdetés, ha ilyen helyzet alakult ki. 
 
Szabó Mihály polgármester: Ha nem kerül meghirdetésre a verseny, akkor javaslom a 
48.000.-Ft Falunapi rendezvényre való átcsoportosítását. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a verseny meghirdetésére vonatkozó kiírás elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 nem szavazattal, 1 tartózkodással nem javasolja a verseny 
meghirdetését, az alábbi határozatot hozza: 

 
 

41/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. évben nem javasolja 
meghirdetésre a „Virágos Palotásért” virágosítási, parkosítási, környezetszépítési 
versenyt.  
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X. NAPIREND: 
 

Vanyarc Község Önkormányzatának a héhalmi székhelyű Háziorvosi Ügyeleti 
Társulásból való kilépése 

(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Szabó Mihály polgármester: Vanyarc Község akként döntött, hogy a BB MEDIC 
Egészségügyi és Szolgálattó Kft-vel orvosi ügyelet ellátására megkötött megállapodását 2015. 
március 1. napjától felmondja. A megállapodás a felmondás időtartamát 4 hónapban határozza 
meg, így a megállapodás felbontására 2015. július 1. napjától kerül sor. Vanyarc 
Önkormányzata azért döntött a kiválás mellett, mivel Bercelhez közelebb vannak, illetve ott 
van a mentőállomás is, illetőleg Balassagyarmathoz tartoznak, mint súlyponti kórház, ezért 
kérték a társulási megállapodás felmondásának elfogadását. Emiatt a Vanyarc által befizetett 
hozzájárulást a többi 10 településnek át kell vállalni arányosan. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
kilépés elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

42/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi a Háziorvosi 
Ügyeleti Társulásból (Héhalom, Petőfi út 1.)  Vanyarc Község Önkormányzatának 
kilépési szándékát. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
XI. NAPIREND: 
 

Javaslat a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás társulási  
megállapodásának módosítására 

(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Társulás a korábban hatályos társulási megállapodását az 
időközben bekövetkezett jogszabályváltozásra, illetve egyes tagönkormányzatok indítványára 
figyelemmel vált szükségessé módosítani. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
megállapodás módosítására vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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43/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Heves Megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás (székhelye: 3300 Eger, Dobó tér 2., továbbiakban: 
Társulás) tagönkormányzata, a Társulás a korábban hatályos társulási megállapodását 
az időközben bekövetkezett jogszabályváltozásra (a hulladékról szóló 2012. évi 
CLXXXV. törvény, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény), 
illetve egyes tagönkormányzatok indítványára figyelemmel a jelen határozat 1. számú 
mellékletében foglaltak szerint módosítja.  
A képviselő testület utasítja a polgármestert, hogy e határozat kivonatának 
megküldésével a képviselő testület döntéséről értesítse a Társulási Tanács Elnökét. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
XII. NAPIREND: 
 

A Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztási ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: A Művelődési Házat felértékeltettük, melyről az anyagot az 
anyagot kiküldtük a képviselők részére. Héhalom Község Önkormányzatát tájékoztattuk, hogy 
az értékbecslés alapján vételi szándékunkat bejelentjük. Sokszori sürgetésre a szeptemberi 
döntésükről a határozatot múlt héten kaptuk meg. Azt jelezték, hogy ezzel a feltételrendszerrel 
nem fogadják el a vagyonmegosztás ügyét. Azt javaslom, hozzunk egy olyan döntést, melyben 
kérjük Héhalom Önkormányzatát, hogy a Művelődési Ház 29%-ára vonatkozó vételi ajánlatot 
tegyék meg. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Héhalom Önkormányzat Képviselő-testületével együttes 
ülésen kellene megtárgyalni, hogy megismerjük az elképzeléseiket. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Közös tulajdon megszüntetése iránt lehet polgári pert indítani, 
ennek a végére lehet ilyen módon is jutni, de először meg kellene keresni őket, hogy 
állapítsanak meg ők egy árat, amelyen tulajdonrészüket értékesítenék. 
 
Szabó Mihály polgármester: Első lépésként kérjük Héhalom Község Önkormányzatát, hogy 
közöljenek velünk egy vételi árat, utána lehet együttes ülésen egyeztetni velük 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

44/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete bejelenti vételi szándékát a 
Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár (3042 Palotás, Szabadság út 26.) Héhalom 
Község Önkormányzata tulajdonát képező 29/100 tulajdoni hányadára, és kéri, hogy 
Héhalom Község Önkormányzata következő képviselő-testületi ülésén - a közös 
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megegyezéssel készítetett ingatlanra vonatkozó értékbecslés alapján - jelölje meg azt a 
eladási árat, amelyen tulajdonrészét értékesíteni kívánja Palotás Község 
Önkormányzata részére. 

 
 
XIII. Egyebek: 
 
a.) Palotás, Szabadság út 7. szám alatti ingatlan megvásárlása 
 
Szabó Mihály polgármester: Már foglalkoztunk ezzel az ingatlannal korábban is, időközben 
már próbáltunk lépéseket tenni, de még mindig nagyon romos az épület. Az OTP Faktoring 
Követeléskezelő Zrt-vel egyeztettem, azt javasolták próbáljunk megállapodni a jelenlegi 
tulajdonossal Varga István Zoltánnal, ha az Önkormányzat megvásárolná az ingatlant, 
lezárható lenne ez a dolog. A fő célunk az, hogy a telekről eltűnjön a rom, hogy ne csúfítsa a 
településképet. Tehát két lehetőség van, vagy az, amit javasoltak, hogy megvásároljuk, vagy 
pedig, az, hogy a közmunkásokkal kitakarítatjuk a területet. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Csak akkor javaslom az eltakarítást, ha az önkormányzat 
tulajdonában van az ingatlan. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy térjünk vissza a megvásárlásra vagy az 
eltakarításra vonatkozóan. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal. 
 
b.) Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesülete 
 
Szabó Mihály polgármester: A Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesületének Szilágyi Albert, 
Héhalom község volt polgármestere volt az elnöke, nyugdíjba vonulása után is szerettük volna, 
ha folytatja ezt a tevékenységet, de nem vállalta. A polgármesterek többsége azt kérte, hogy 
vállaljam el az elnöki tisztséget.   A taggyűlésen egyhangúlag megválasztottak a Dél-Nógrádi 
Önkormányzatok Egyesülete Elnökének. Úgy döntöttünk, hogy minden hónapban más 
településen ülésezünk. Kérem, hogy a testület járuljon hozzá, hogy ezt a tevékenységet is 
elláthassam. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
az elnöki tisztségének ellátására vonatkozó kérését. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, egy tartózkodással elfogadja Szabó Mihály 
polgármester elnöki tisztség ellátására vonatkozó kérését és az alábbi határozatot hozza: 
 

45/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Szabó Mihály 
polgármester a Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesületének elnöki tisztségét ellássa. 
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c.) Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. tulajdonát képező hulladéktároló edények ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: Korábban olyan döntést hoztunk a KVG Zrt. hulladéktároló 
edényeivel kapcsolatban, hogy 2014. évben mivel nincs a költségvetésben keret a kukák 
megvásárlására, ezért a 2015. évi költségvetés elfogadása után visszatérünk erre. Javaslatom, 
hogy mivel a szelektív hulladékgyűjtésre vonatkozóan már megérkeztek az új edényzetek, így 
nincs szükségünk a régi kukákra, és továbbra sem áll módunkban megvásárolni, a lakosságtól 
szállítsák el az edényzeteket, illetve a lakosok részéről, akinek szüksége van rá az 
megvásárolhatja a KVG Zrt-től. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

46/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 
Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kaposvári Városgazdálkodási 
Zrt. hulladéktároló edényei megvásárlását a 2015. évi költségvetési évben sem tudja 
vállalni. 
A képviselő-testület felajánlja, hogy amennyiben a KVG Zrt. a lakosságnak közvetlenül 
értékesíteni kívánja a hulladéktároló edényeket, akkor a lakosság tájékoztatásra kerül és 
az önkormányzat közreműködik a lebonyolításban. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat KVG Zrt részére történő 
megküldésére. 

 
 
d.) Palotás, Kossuth út 44. számú, 37.hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan 
bérbeadására irányuló kérelem megtárgyalása 
 
Szabó Mihály polgármester: A Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság már 
állást foglalt ifj. Havellant János bérleti kérelmével kapcsolatban. A bizottságnak az volt a 
véleménye, hogy a költségvetésben meghatározott áron adjuk haszonbérbe a területet. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

47/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Havellant János (3042 Palotás, 
Bocskai út 5.) által előterjesztett, az önkormányzat tulajdonában lévő Palotás, Kossuth 
út 44. szám, 37 hrsz-ú kivett beépítetlen terület művelési ágú 3665 m2 területre 
vonatkozó ajánlatát 2,50.- Ft/m2 bérleti díjjal elfogadja. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a földterületre a bérleti 
szerződést megkösse az ajánlattevővel.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

              dr. Tóth Gabriella jegyző 
 

e.) Településrendezési terv elfogadásához főépítész megbízása 
 
Szabó Mihály polgármester: A rendezési tervvel kapcsolatban jogszabályi előírás, hogy 
főépítészt bízzunk meg, hosszabb ideje tárgyalunk, egyeztetünk. Megkaptuk a szerződés-
tervezetet a Kenyeres Consulting Tanácsadó Bt-től, sikerült megállapodni 100.000.-Ft+áfa 
összegben. Javaslom a szerződés-tervezet elfogadását és a Kenyeres Consulting Tanácsadó Bt. 
megbízását a települési főépítészi feladatok ellátásával  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

48/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a települési főépítészi feladatok 
ellátására megbízza a Kenyeres Consulting Tanácsadó Bt-t (3100 Salgótarján, Zrínyi 
Miklós út 5.) 2015. április 15. napjától a településrendezési eszközök módosítási 
eljárásának idejére 100.000.-Ft+áfa összegért. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 

f.) Palotási Gyermeklánc Óvoda főzőkonyhájának nyersanyag beszerzésének 
felülvizsgálata 
 
Szabó Mihály polgármester: A javaslat az volt, hogy az óvodában augusztus 31-ig végezzék 
el a beszállítók felülvizsgálatát a takarékos gazdálkodás érdekében. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Legyen az is benne, hogy lehetőleg helyi termelőktől 
szerezzék be a termékeket. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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49/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a takarékos gazdálkodás 
érdekében elrendeli a Palotási Gyermeklánc Óvoda főzőkonyhájának 
nyersanyagbeszerzésének teljes körű felülvizsgálatát 2015. augusztus 31. napjáig, 
valamint figyelemmel a 20/2012.(VIII.31.) EMMI rendelet 130.§ (1) bekezdésében 
foglaltakra a nevelési-oktatási intézményben biztosított közétkeztetés élelmiszer-
alapanyagainak beszerzését az étkeztetés megszervezője lehetőség szerint 
összehangolja a helyi élelmiszeralapanyag-termeléssel és -előállítással. 

 
g.) Meghiúsulási kötbér igény érvényesítéshez ügyvédi megbízás 
 
Szabó Mihály polgármester: Az orvosi rendelő építésének határidejének módosításával 
kapcsolatosan személyes egyeztetésen voltunk a NORDÁ-nál. Egyenlőre határidő 
hosszabbítást kérünk, próbáljuk június 30-át megcélozni az átadásra. Jövő héten már 
megkezdődik a tető építése, bízunk benne, hogy határidőben befejeződik az építkezés. 
A Bonatus Kft-vel kötött szerződésben 20% összegű meghiúsulási kötbér szerepelt, az erre 
vonatkozó igényt kívánjuk érvényesíteni, ehhez javaslom ügyvéd megbízását. Alpolgármester 
Úr javasolta azt az ügyvédet, aki a Palotási-tó tulajdonjogát érintően járt el. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza 
 

50/2015.(IV.9.) Képviselő-testületi határozat 
  

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza dr. Balla Gábor ügyvédet 
a Bonatus Kft-vel a palotási orvosi rendelő építésére kötött építési vállalkozási 
szerződésből eredő meghiúsulási kötbér igény peren kívüli érvényesítésére  200.000 Ft 
+ÁFA megbízási díjjal. 

 
 
h.) Szocióbusz beszerzésére pályázat 
 
Szabó Mihály polgármester: Kiírásra fog kerülni egy pályázat, 15 milliárd forint van 
országosan gépjárműbeszerzésre a 2007-2013-as időszakos EU-s támogatásokból megmaradt 
összeget használják fel erre. Célszerű lenne egy pályázatíró céget megbízni. Olyan kisbuszt 
szerezzünk be, amire lehetőség van, maximum 8 millió forintot lehet elnyerni, az ÁFA 
összegét az önkormányzatnak be kell vállalni. 
A Polgárőr Egyesület is benyújthat pályázatot, ők terepjáróra pályázhatnak, mivel ők civil 
szervezet, ezért ott 100%-os a támogatottság. 
Továbbá a Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat Társulás is benyújthat pályázatot 
személyautóra. 
 
i.) Területi képviselet 
 
Szabó Mihály polgármester: Településen belüli területi képviselettel kapcsolatosan 
elkészítettünk egy felosztást, kérem a képviselőket, hogy a felosztásból válasszák ki a 
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területüket. Minden képviselő lehetőleg 30 napon belül tartsa meg a fórumot, a továbbiakban 
pedig legyen a lakossággal folyamatos a kapcsolattartás, illetve évente 1-2 alkalommal fórum 
tartása is lehetséges. 
  
 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester:  
- Palotási Hírek megjelent új nyomdai vállalkozóval, sajnos problémák voltak, négy 

visszajelzés érkezett arról, hogy voltak a megjelent újságban üres lapok. Egyeztettem a 
vállalkozóval, olyan megállapodásra jutottunk, hogy a belső mellékletet nem számlázza le. 
Másik észrevétel pedig az volt, hogy az elhunytak felsorolásánál nem teljes egészében 
szerepelt mindenki, aki palotási lakos volt. Ez abból adódott, hogy az elhunyt idősek 
otthonában élt egy évig, így át kellett jelentkeznie ottani lakcímre. A legutóbbi bizottsági 
ülésen az a döntés született, hogy a következő számban ismét jelenjen meg ez a felsorolás, 
már a kiegészített formában.  

- Intézménylátogatások a következő időpontokban valósulnának meg: 
- Palotási Általános Iskola: 2015. április 13. 16 óra 
- Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár: 2015. április 14. 16,30 óra 

- Vidékfejlesztési Mintaprogrammal kapcsolatban elmondanám, hogy Héhalomban és a 
környező hat településen beindulna egy országos vidékfejlesztési program, ezzel 
kapcsolatosan készíteni kellett egy mintaprogramot, valamint egy szándéknyilatkozatot 
aláírni, hogy csatlakozni kívánunk. Héhalomban április 25-én Miniszter Úr fogja 
bejelenteni ennek a programnak a beindítását. 

- Mammográfiai vizsgálatra közös összefogással a védőnő szervezésében már a harmadik 
turnust szállítjuk a kisbágyoni kisbusszal Salgótarjánba, az útiköltség 60%-át az OEP 
megtéríti, szeretnénk, ha minél többen részt vennének a vizsgálaton. 

- Honvédségi toborzás 2015.  április 29-én lesz a Művelődési Házban. 
- Közfoglalkoztatásban jelenleg Start program keretén belül 10 főt foglalkoztatunk 2016. 

február 29-ig. Továbbá április 1-től július 31-ig hagyományos közfogalkoztatásban 
települési vízelvezető árkok, rendszerek takarítására pedig 8 főt foglalkoztatunk. 

 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A tiszteletdíjammal kapcsolatosan szeretnék bejelentést 
tenni, szeretném a teljes összeget a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár részére 
felajánlani. 
 
Uhrin János képviselő: Csatlakozom én is, szintén szeretném a tiszteletdíjamat a Mihályfi 
Ernő Művelődési Ház és Könyvtár részére felajánlani. 
 
Almási Lajos képviselő: Írásban már én is benyújtottam a képviselői tiszteletdíj 
felajánlásomat. A tiszteletdíjam 60%-át a Karate Klub, 40%-át pedig a Kenderike 
Néptánccsoport részére kívánom felajánlani. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Megkerestek többen az adományosztással kapcsolatban. 
Nagyon jó dolog, csak én is csak az újságból értesültem róla, hogy ilyen volt a településen, 
nem tudtam róla felvilágosítást adni. Szeretném kérni, ha van erre lehetőség, hogy az 
elkövetkezendőkben, ha lesz ilyen kapjunk róla tájékoztatást, hogy tudjunk tájékoztatást adni. 
Állítólag nagycsaládosok kaptak támogatást, viszont volt olyan nagycsaládos aki nem tudott 
róla. Az információáramlással van gond. 
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Szabó Mihály polgármester: Soósné Tóth Anna családgondozó magánszorgalomból 
szervezte az adományosztást. A helyi szakembereket, elsősorban a családgondozót és a 
jelzőrendszeren belül dolgozókat kértük meg, hogy a nagycsaládosok részére küldjenek 
tájékoztatót, ők tudják, ők látják át kik a rászorultak és részükre az adományt adják át. A 
jövőben jobban oda fogunk figyelni az információk átadására. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Jelezték felém a településről, hogy jó lenne, ha lenne a 
településen heti vagy kétheti rendszerességgel állatorvosi rendelés. 
Tűzgyújtással kapcsolatban szeretnénk tájékoztatást kapni, lehet-e égetni a településen, ha lehet 
mikor? 
 
Szabó Mihály polgármester: A rendeletünkben le van írva, hogy szabályozza az égetést, 
hétfői és csütörtöki napokon 14 és 19 óra közötti időben lehet égetni. A legnagyobb probléma 
azzal  van, ha valaki zöld füvet próbál égetni és csak füstöl, ellene, ha bejelentés érkezik el kell 
járni a rendeletben foglaltak szerint.  
 
Hasznosi Norbert képviselő: Az üvegszállítás nem megoldott a településen, a Rózsa úti 
konténer már régen megtelt és nem szállították el, valamint szerencsés lenne még egy 
üveggyűjtő konténer elhelyezése a COOP melletti területen. 
 
Szabó Mihály polgármester: Két héten belül meg fog oldódni, a hatvani cég le fogja szállítani 
a konténereket, így az ABC melletti terület re elhelyezünk egy konténert. 
 
 
Szabó Mihály polgármester megköszöni a képviselők részvételét a nyilvános testületi ülést 
bezárja. 
 

Kmf. 
 

 
                 Szabó Mihály sk.                              dr. Tóth Gabriella sk. 
                  polgármester                                                                            jegyző 


